
Världsarvsledens Vänner, styrelsemöte 2024-01-18 i Nordingrå kyrka 

Närvarande:  
Hieke Visser, Jörgen Backéus, Hans Oscarsson, Thomas Peters, Anders Rödén 
 

1. Mötet öppnas, vår gäst Anders Rödén hälsas välkommen. 

2. Jörgen Backéus väljs at justerare protokollet. 

3. Föregående protokoll från 2023-12-07 gås igenom och läggs �ll handlingarna. 

4. Thomas Peters går igenom ekonomin. I balansrapporten kan vi se at VV har 66 245 kronor på 

bankkontot. VV slapp dubbelfakturan för bokföringsprogrammet, e�er at Thomas kontaktat 

Fortnox. Förutom bokföringsprogram är lokalhyra och bankavgi�er exempel på utgi�er sedan 

föregående möte. 

5. Inga förändringar i medlemslistan sedan sist. Thomas Peters gör utskicket för 

medlemsavgi�en 2024 i februari via Fortnox och Hans Oscarsson skickar et sms �ll de 

medlemmar som vi endast har telefonnummer �ll.  

Tack �ll vår förra kassör Lennart Lundkvist som supportrar Thomas med bokföring och 

medlemsutskick i Fortnox. 

6. Anders Rödén från Höga kusten skoterklubb berätar om vindskyddet på Björnånäset som de 

byggt �ll minne av Morgan Sjödin. Många förutom VV har stötat ini�a�vet; privatpersoner, 

markägare, företag. Extra fint med kåpan över grillplatsen! Vi diskuterade hur vandrare från 

Världsarvsleden ska nå vindskyddet. Enklast är från skogsbilkorsningen Björnån/ Högklinten, 

men det kan det även bli en s�g från Världsarvsleden ovanför Motormuseet där 

skoterklubben har gjort en ny skoterled. Från Världsarvsleden bör det skyltas mot 

vindskyddet. Om s�gen blir av kommer den med på Världsarvsledens reviderade kartbild, 

därmed även på uppdaterad hemsida. Skoterklubben ansvarar för s�gens skötsel. Hieke 

Visser och Anders undersöker anslutningen längs skoterleden �ll sommaren.  

Anders berätade också om vindskyddet på Ringkallens södra udde ”Kåstahänget” som han 

varit med och byggt. Han vill at fler ska hita dit och menar at även det vindskyddet kan vara 

med i Världsarvsledens karta. Om ”Kåstahänget” ska vara med måste markägare �llfrågas och 

det är bra om P-platsen i Kåstaänget också markeras ut, både i terrängen och på kartan. Anna 

Renström är kontaktperson för kartan. 

7. 200 vägvisande skyltar har beställts från Haga reklam av Anna Renström, enligt föregående 

protokoll. 

8. Skötselträff planeras hållas lördag den 20 april klockan 10:00.  

9. Övriga frågor: * Thomas Peters visade foton från avverkningen i Näsänget. Märkta 

högstubbar stod kvar, riset låg inte på leden och skogsmaskinerna hade kört vid sidan av 

leden, god hänsyn med andra ord.  

10. Nästa styrelsemöte, torsdag den 21 mars 18:00 i sockenstugan. 

11. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet: Anna Renström                                               Justerat:  Jörgen Backéus 


